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6.3.2023 -Ag B301- klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Lauri Ijäs
Laura Kelottijärvi
Siru Huurre
Reeta Laitinen
Siina Jauhiainen
Samu Saarainen
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Sarianna Saastamoinen

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:14

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
4.1. Opiskelijatapahtumista informoiva WhatsApp-ryhmä luotu.
4.2. Vuosijuhlatiedoite
Budjettisuunnitelma ja toimintasuunnitelma hyväksytty vuosijuhlatiimin kokouksessa. Silliksen
ja niiden jatkojen suunnittelua aloitettu. Mahdollisen bändin kanssa tavattu. Vujujen jatkoista
käyty keskustelua. Kevätkokouksessa valitaan uusi vuosijuhlakoordinaattori sekä kaksi uutta
vujutiimin jäsentä.
4.3. Revolutionin VIP-kortit jaettu

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 8065,56 €
Kassassa: 50,00 €

5.2.Ensiapukurssia, paloturvallisuuskurssia, työturvallisuuskurssia
Jäsenistöltä tullut toiveita ensiapu-, paloturvallisuus- ja työturvallisuuskurssista.
Pistetäänkö esim. kyselyä kiinnostuneiden määrästä, niin pystyttäisiin arvioimaan
hintaa? Onko tiedossa mahdollisia järjestäjiä? JYYn ja Loimun suunnalta on
mahdollisesti tulossa ensiapukurssia. Samu tekee kyselyn jäsenille kiinnostuneiden
määrän selvittämiseksi.

5.3.JOPA Ry yhteistyö
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JOPA Ry kiinnostunut tekemään yhteistyötä mm. vaellus- ja retkeilytapahtumiin. He
voisivat vuokrata meille retkeilytarvikkeita, kuten telttoja, trangioita ja rinkkoja. Ollaanko
kiinnostuneita? Ollaan kiinnostuneita.

5.4. Verenluovutuksen kunniakirja
Radikaalille myönnetty viime vuoden verenluovutuksesta platinainen kunniakirja.
Luovutuksia yhteensä 71 (vrt. Pörssi 52 ja Ynnä 51 luovutusta). Budjetoidaan 20€
kunniakirjan kehykseen.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Pulkkamäki 7.2.
Tapahtuman alussa aika vähän porukkaa. Olisi voinut alkaa myöhemmin? Oliko
paikalla muuten porukkaa? Muutama vaihtari ja 19-fuksi oli löytänyt tiensä
paikalle.

6.1.2.Verenluovutus 8.2.
Oli porukkaa. Hyvä!

6.1.3.Kaverisitsit 15.2.
Vaikutti olevan hyvä pöhinä. Ekan kerran pizzojen tilaajalle meinasi tulla hätä kun

pizzat tuli 19.33 eikä 19.30 mutta kaikki täysin ok. Mukana ollut vaihtari tykkäsi ja tuli jatkoille!
6.1.4.Luonnontieteellinen laskiainen 22.2.

Kemistit hyvin edustettuna. Ei tapaturmia eikä yv-hommia. Loimulla riitti
grillattavaa. Sauna- ja paljuvuorot sujui muuten hyvin, mutta saunassa oli ainakin
sekavuorolla ahdasta. Kokonaisuudessa onnistunut tapahtuma osallistujien
mielestä. Ynnän pj:n mielestä heillä oli liikaa hommaa. Tapsat toivovat, että Ynnä
muistaa pyytää muilta järjestöiltä apua tarvittaessa.

6.1.5.Jousiammunta 4.3.
Ilmoittautumisen kanssa säätöä. 14 osallistujaa kahdessa eri ryhmässä. Porukka
viihtyi ja toivoi, että järjestetään uudestaan.

6.2. Tulevat
6.2.1. Kevätkokous 8.3.
Budjetoidaan 40 € tarjottaviin. Elisa lähtee kauppaan, tapsoilla labra.

6.2.2.Kostajaiset 15.3.
Budjetoidaan kiljuun ja mehuun 50 €.
Budjetoidaan haalarimerkkeihin 200 €.
Rahat meidän kautta, laskutetaan muut aj:t (4kpl) kun saadaan lopullinen summa.

6.2.3. Radikaalin pub golf 22.3.
Budjetoidaan palkintoihin 10 €.

6.2.4. XQ (alumnit, pk-seutu)
Keskustelua. Alumnien kanssa puhuttu discordissa yhteisistä excuista. Tälle keväälle

ei oikein enää kerkeä, mutta syksylle kannattaa suunnitella ja kysellä. KSKS Riikka ilmoittaa
miten ilmoittautuminen KSKS excuille toimii myöhemmin sähköpostilla. Kahden päivän
vappuexcut voi olla monelle hankala ajoituksen kannalta. Meneekö päällekkäin kuinka
monen tapahtuman kanssa?

7. Media-asiat
7.1. Nettisivut

Todetaan nettisivuihin (domain ja webhotelli) kuluja 100,07 €. Kyseessä koko vuoden
maksu.

7.2. Hallituslaisista esittelyjä Instagramiin?
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Halutaanko hallituslaisista esittelyjä, erilaisia esittelytyyppejä esim. Loimun, Algon tai
Pörssin Instagram. Hallituksen ryhmäkuva tulee ainakin. Stooreihin persoonallisempia
“tilinkaappaus” -tyylisiä hallistusesittäytymisiä.

7.3. Ruisku
TEKiltä kysytty mainosta ja juttua, Loimulta tulee sopimuksen perusteella. Alumneilta

kysytty juttua, alfa romeon ratista luvattu alkaa kirjoittaa.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Kemian KKR:n terveiset
Fyskon laboratoriokurssien ajoituksien siirtoa suunnitellaan uudestaan. Kaksi
vaihtoehtoa: joko siirretään suunnitellusti työt alkamaan tammikuulle ja
pompotellaan muita kursseja ympäri tai pidetään labrat siellä missä ne nytkin
ovat, mutta muutetaan isot selkkarit workshop-tyylisiksi tilaisuuksiksi, joissa
opiskelijat tekisivät ohjatusti data-analyysin ja kirjoittamisen. Jälkimmäisessä
vaihtoehdossa kotona tehtävä työ vähentyisi merkittävästi. Summa summaarum:
strategiaa hiotaan.

Opiskelijoiden kansainvälistymistavoitteet (yliopiston puolelta pakollinen osa
seuraavaa ops:ia) voisivat olla ennemminkin ”kulttuurinen vuorovaikutus-
suunnitelma”, jossa opiskelijat suunnittelisivat miten kohtaisivat
kansainvälistymistä. Eli toisin sanottuna, suunnitellaan miten kansainvälistytään,
mutta ei tehdä mitään lukkoonlyötyjä päätöksiä. Kansainvälistymiseksi yliopiston
tasolla lasketaan mm. vaihtareiden kanssa juttelu, eri kulttuuristaustaisten
demo-ohjaajien ja labra-assareiden kanssakäynti jne… eli kemian laitoksella ei
ole tästä paineita.

Helsingin yliopistosta tarjotaan meille reaktiokinetiikan syventävä kurssi, jossa on
myös mahdollisuus järjestää vierailu Helsingin tiloihin jota ainakin KKR oli valmis
tukemaan taloudellisesti opiskelijoille. Me tarjoamme heille takaisin statistisen
termodynamiikan syventävän kurssin.

Hallituksen mielipide: fyskon workshop tyyli kuulostaa järkevältä, muiden kurssien
venkslaaminen ei. Ongelma usein ollut juuri työkaluissa ja niiden käytössä, joten
hyvä sada siihen tukea. Kansainvälistymisen suunnitelma kuulostaa rasti ruutuun
toiminnalta. Miten kansainvälistyminen onnistuu kotikampuksella?
Reaktiokinetiikan oma kurssinsa kuulostaa fysikaalisen kemian
maisteriopiskelijan mielestä oikein hyvältä.

8.2. Forumit
8.2.1. Hyvinvointi/tapahtuma/kulttuuriforumi

Keskusteltiin yhdenvertaisuudesta tapahtumissa. Lopuksi kävi ilmi, ettei otettu
ylös forumin osallistujia ja JYY ei ole vielä varma miten se rupeaa kerää nimiä
jotta saadaan sitä rahaa sitten joskus. Ilokivi Venueta voi käyttää tapahtumissa,
mutta varauslista on pitkä…

8.2.2. Kansainvälisten asioiden foorumi
Käytiin läpi ainejärjestöjen kuulumisia ja kv-käytäntöjä. Koulutusta kaksikielisestä
viestinnästä. Tapahtumissa esim yhdenvertaisuusvastaava tietoiseksi myös
mahdollisista kv-vieraista. Poikkitieteelliset kv-sitsit tulossa, aj tervetulleita.
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Ensi foorumille kysymystä, miten vaihtareiden tapahtumailmoittautumiset ja
-maksut ovat toimineet muilla järjestöillä. Onko ollut ongelmia pankkisiirtojen
kanssa?

8.2.3. Kopofoorumi
Kopoille mainostettiin digitaalisia tutkintotodistuksia. Käytännössä vaikutti jo
täysin sovitulta asialta, ehdottivat vaihtoehtoja paperisen todistuksen symbolisen
arvon tilalle. Vaihtoehtoina IG filtterit, publiikin (eli yliopiston juhlaillallinen
valmistuneille) korostus ja pahviset JYU:n kannet todistusten kopioille. Voileivät
oli pahoja. Kopot kävivät keissikeskustelua.

9. Palauteboksin läpikäynti
Boxiin tullut moitteita tapahtumakalenterin päivittämisen hitaudesta. Pub golfista oli kuulema
säpo tullut liian myöhään.
Hallituksen vastaus: Nettihenkilö alkaa päivittää kalenteria tiiviimmin, tapsat pitävät huolta
päivämääristä. Muistutimme myös, että kuukkiksesta voi katsoa tapahtumien päivämääriä.
Pub golfin viesti on tullut useamman viikon ennen tapahtumaa, joten hallitus on
hämmentynyt, kuinka aikaisin viesti tulisi sitten lähettää.

10. Muita esille tulevia asioita
10.1. Särkän Märkä
Pyydetään lippukanta 25 kpl. Jatkopaikaiksi Ilona (baari).
10.2. Kysymyksiä ainejärjestöjen tiedekuntatapaamiselle
Keväällä ei ole tehty vielä jäsenkyselyä. joten tarkempaa tietoa ei vielä ole. Pieniä
väärinymmärryksiä ollut biologian laitoksen kanssa, mutta ne on jo selvinneet.
10.3. KSKS yhteistyösopimus
Tehdäänkö sopimuspohja, vai kysytäänkö yksittäisiä sponsorointeja? Haalarisponssia ja
(syksyn) Ruiskumainos/juttu ainakin. Jawad ehdottaa ensi KSKS kokouksessa heille
vujupakettia, jossa tulisi kaikki tarpeellinen.
10.4. Kaverisitsien rankut
Todetaan kuluja kaverisitsien rankkuihin 9,64 €.

11. Budjetoinnit
● Kostajaiskilju + mehu 50 €
● Kostajaishaalarimerkit 200 €
● Pub golfin palkinnot 10 €
● Nettisivujen kulut 100,07 €
● Kevätkokouksen tarjottavat 40 €

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja 1/23 ja 2/23
Päätös: Hyväksyttiin korjauksin: kokouksen numero ja sivunumero.

13. Seuraava kokous
3.4. klo 16:15 paikka joko Ag B301 tai etänä Zoomissa.

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:24.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
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Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023 Anna Luttinen, sihteeri 2023


